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Onderwerp  
Sterren Muziekfeest op het Plein  
 

Voorstel  
1. De aanvraag van AVROTROS voor het evenement 'Sterren Muziek op het Plein' op 14 en 15 juni 2022 in de 

Kasteeltuin van Helmond af te wijzen. 

 

Inleiding  
De gemeente is benaderd door de AVROTROS met de vraag of Helmond op 14 of 15 juni a.s. gastheer kan zijn voor 

het evenement Sterren Muziekfeest op het Plein. Met als gevraagde locatie: de Kasteeltuin (een andere locatie is 

voor AVROTROS niet bespreekbaar).  

Op 12 april 2022 heeft u tijdens uw vergadering kort gesproken over dit initiatief. U heeft toen aangegeven dat:  

 U ziet het verzoek van AVRO/TROS niet als uitvoering van de post-corona motie (het betreft geen 

evenement 'door en voor 'Helmonders). 

 U vooralsnog niet wenst te tornen aan de beloften die zijn gedaan aan omwonenden, ten aanzien van het 

aantal evenementen in de Kasteeltuin. Indien Helmond City Event bereid is een avond minder. 

Kasteeltuinconcerten te organiseren, dan kan bovenstaand evenement een optie zijn. 

 U het advies van politie over beschikbare capaciteit in relatie tot het evenement afwacht.  
 

Hieronder bespreken wij de aard van het evenement, de kosten en de argumenten voor- en tegen. We ronden af 

met een conclusie. 

 

Aard van het evenement 

Het Sterren Muziekfeest op het Plein is een muziekspektakel met een line-up van Nederlandstalige artiesten. Het 

evenement zal circa 4 uur duren (van ca. 19.00-20.00 DJ en van ca. 20.00-23.15 optredens). In die tijd treedt een 

dertigtal artiesten op, waaronder Jeroen van den Boom, Jan Smits, Donny en Rene Froger. Van de optredens/het 

evenement worden opnames gemaakt die gedurende twee vrijdagavonden uit zullen worden gezonden op NPO1. 

De kijkcijfers bedragen doorgaans ca. 700.000 kijkers per productie.  

  

Voorzieningen 

Wat biedt AVRO/Tros? Zij zorgt voor de aanwezigheid van de artiesten, tent, podium, geluid, licht, TV -faciliteiten, 

productie en uitzending van het evenement verspreid over twee vrijdagavonden op NPO1.  

  

Wat verwacht de organisator dat lokaal geregeld wordt? Vergunning, inclusief het voldoen aan bijbehorende 

voorschriften, parkeervergunningen, hotelovernachtingen en catering voor crew en artiesten, EHBO, crowd-control, 

beveiliging, bereikbaarheid, parkeervoorzieningen, sanitair, afvalvoorzienin g, hekken, stagecrash-barriers, 

fesitvalmatten, een hoogwerker en heftruck gedurende drie dagen, stroomvoorziening en bekabeling en ten slotte 

schoonmaak en herstel van het terrein.  

  

Uitvoering 
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Aangezien AVROTROS zelf géén vergunning aanvraagt, moet een lokale, aan het evenement te verbinden partij dit 

op zich nemen. Deze partij zou dan ook alle bovenstaande zaken uitvoeren, zoals genoemd onder ‘Wat moet er 

lokaal geregeld worden?’. Hiervoor heeft de Vereniging Horeca Belangen Helmond Centrum zich gemeld.  
  

Kosten  

Voor het leveren van de zaken die lokaal geregeld moeten worden is wel geld nodig. Wij schatten in dat het gaat om 

ca. 25.000 euro (waarbij wellicht de organisator eventuele meerkosten voor rekening kan nemen). De Vereniging 

Horeca Belangen Helmond Centrum zou voor dit evenement een incidentele subsidie willen aanvragen. 

AVROTROS vraagt géén bijdrage: alle door hen te leveren zaken komen voor de rekening van de omroep.  

  

Argumenten voor het initiatief 

Het evenement is een welkome aanvulling na een lange periode, vrijwel zonder evenementen in de stad. 

Twee jaar lang hebben er nauwelijks evenementen plaatsgevonden in Helmond. Sterren Muziekfeest op het Plein 

zal een grote groep Helmonders aanspreken. Een gratis, vrij toegankelijk feest: dat is een welkome aanvulling op het 

aanbod in de stad, zeker na twee jaar corona.  

  

Helmond wordt mooi in beeld gebracht op de nationale televisie 

De Kasteeltuin is één van de meest aansprekende locaties van Helmond. Niet voor niets kiest AVRO/TROS voor 

deze locatie (andere locaties zijn onbespreekbaar). Ook voor Helmond is het belangrijk om met fraaie beelden op de 

nationale televisie komen. Vanuit het oogpunt van stadspromotie kan dit bijdragen aan een beter imago voor onze 

stad. 

 

Argumenten tegen het initiatief 
Een goede voorbereiding kost tijd: die is hier niet 

Het evenement is gepland op 14 of 15 juni. Er is geen vergunning - noch subsidieaanvraag voorhanden. Gerekend 

vanaf uw besluit op 19 april zijn er niet de vereiste 16 weken, maar slechts 8 weken beschikbaar, terwijl de aard van 

de aanvraag (hogere geluidscategorie; hoger veiligheidsrisico) met zo'n korte tijd niet verenigbaar is. De termijn is er 

niet voor niets: het biedt de noodzakelijke ruimte voor een zorgvuldige voorbereiding van de vergunning én biedt  ook 

de nodige ruimte voor mensen die bezwaar hebben. In dit geval is de periode gewoon te krap om alle zaken ook 

goed aan de voorkant te regelen, laat staan een juiste bezwarenprocedure: die alleen duurt al 6 tot 8 weken. Het 

onder druk vergunnen gaat mogelijk ten koste van de aandacht voor de afhandeling van andere 

vergunningaanvragen, zoals het Drakenbootfestival. Tegelijk hebben we eerder laten zien (zoals recent rondom 

carnaval) dat nood de wet kan breken, maar dit moet geen regel zijn. We merken dat organisatoren ook aanspraak 

maken op de vergunningsperiode van dit soort noodgevallen. 

  

Het aantal evenementen in De Kasteeltuin is vergeven; Helmond City Event wil niet meewerken 

De beleid- en bestemmingsplanruimte voor het maximaal aantal toegestane evenementen in deze geluidscategorie 

is al vergeven. In categorie II zijn maximaal acht evenementen in de Kasteeltuin toegestaan. Deze zijn volgepland 

met Kasteeltuinconcerten. De organisator hiervan, Helmond City Event, is niet bereid om een van de concerten ‘op 

te geven’ ten faveure van dit evenement.   

  

Het overschrijden van het beleid en de grenswaarden geluid ligt gevoelig.  

Medewerking verlenen aan dit evenement staat haaks op ons beleid en de afspraken met de omwonenden. Op 16 

juli 2021 heeft een buurtbewoner zich uitgelaten over de overlast die hij ervaart van Kasteeltuinconcerten en de naar 

zijn mening negatieve impact van het evenement op de omgeving. Als reactie stuurden we in september 2021 een 

brief (zie bijlage) over de geluidsniveaus van evenementen en de te bewaken grenswaarden. Vermeldenswaardig is 

de recente aanmelding van het evenement In Beweging Tegen Kanker (in de laagste geluidscategorie en laagste 

veiligheidsrisicocategorie). Hieraan wil Helmond in beginsel graag medewerking verlenen. Maar ook deze activiteit 

gaat in tegen  de te bewaken grenswaarden. De organisatie heeft gepeild hoe omwonenden tegen over een 

beperkte overschrijding staan. Eén bewoner heeft bezwaar geuit tegen het evenement .Daar staat tegenover dat er 

gedurende de coronaperiode geen evenement plaatsvond in de Kasteeltuin.    

  



 

College van Burgemeester en Wethouders van Helmond Blz. 3 van 3 

 

Veiligheid is een belangrijk  aandachtspunt.  

Het is moeilijk te voorspellen hoeveel bezoekers er op dit gratis en vrij toegankelijke evenement afkomen. De 

maximale capaciteit van de Kasteeltuin is 10.000 bezoekers. We moeten voldoende maatregelen treffen om het 

evenement veilig te laten verlopen. Helmond heeft vanwege de Kasteeltuinconcerten voldoende ervaring met het in 

goede banen leiden van grootschalige evenementen op deze locatie: we hebben de afgelopen jaren inzichten en 

instrumenten ontwikkeld, ook wat betreft crowd control. De politie staat in beginsel positief ten opzicht van het 

evenement. Zij voorziet voor wat betreft de eigen inzet geen problemen, maar adviseert de gemeente om via de 

vergunningsvoorwaarden goede afspraken te maken voor wat betreft de veiligheid. De tijd hiervoor is erg kort.  

   

De portemonnee trekken voor dit externe evenement voelt wellicht niet voor iedereen eerlijk .  

De nota ‘Helmond, veelzijdige evenementenstad’ (p. 21 en 30), onderscheidt vier soorten evenementen, te weten: 

basis-, wijk-, reguliere- en incidentele evenementen. Hier betreft het een incidenteel evenement, waarvoor in 

beginsel geen budget beschikbaar is. Uw college kan besluiten (c.q. eventueel: voor te stellen) om buiten het 

evenementenbudget middelen vrij te maken. Binnen het budget evenementen resteren onvoldoende middelen. Er 

zou maximaal €20.000 toegekend kunnen worden. In dat geval dient de aanvraag plaats te vinden conform de 

systematiek, zoals die voor alle organisatoren van reguliere evenementen gehanteerd wordt (aanvraag, externe 

adviescommissie, beoordelingskader, advies college). 

 

Het subsidiebudget knelt. Bij de subsidieverlening onder de Helmondse evenementen is in 2022 gebleken dat we 

aan een aantal evenementen niet de middelen kunnen verlenen die men nodig heeft om het plan goed uit te voeren. 

Denk aan Urban Matterz, de Schaatsbaan. Maar ook anderen ontvangen minder subsidie dan gewenst, doordat er 

maxima gelden. Maximaal 4 evenementen krijgen een maximale subsidie van €30.000, maximaal 3 evenementen 

van €25.000 en maximaal 3 evenementen van €20.000. Nu de portemonnee trekken om dit externe evenement in te 

kopen, leidt mogelijk tot negatieve reacties én tot vragen om aanvullende middelen door anderen 

 

Conclusie 

Het initiatief kent evidente voordelen: alhoewel het los gezien kan worden van de motie, zal het evenement een mooi 

feestje opleveren voor de stad. Er zijn echter ook nadelen: we hebben niet voldoende tijd voor een goede 

voorbereiding, die dit evenement wel vraagt. Er is op de gevraagde plaats geen ruimte om het evenement toe te 

staan en het is daarmee in strijd met ons beleid en de toezeggingen die we omtrent evenementen aan omwonenden 

hebben gedaan. Voorts is er de kwestie van het geld: dat kan geregeld worden, maar het zal ook scheve ogen 

opleveren, omdat we ook hier afwijken van de regels die voor andere evenementenorganisatoren wel gelden.  

Nu uw college heeft gemeend dat het evenement los moet worden gezien van de raadsmotie coronaevenement 

door en voor Helmonders en we de voor- en nadelen tegen elkaar afwegen, is het advies om het AVROTROS te 

laten weten dat uw college niet ingaat op het aanbod om Sterren Muziek op het Plein op 14 en 15 juni in Helmond uit 

te voeren.    

 
Communicatie 

Aangezien de aanvraag informeel op ambtelijk niveau tot ons is gekomen, zal het standpunt van het college 
ambtelijk worden teruggekoppeld aan AVROTROS.  
 

Bijlagen  
Brief 29-9-2021 aan omwonende Kasteeltuin 

 


